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KRAJEVNA SKUPNOST ČEPOVAN 
Čepovan 66 
5253 Čepovan 
 
 
Datum: 28.06.2024 
 

Z A P I S N I K 
 
8. redna seje Krajevne skupnosti Čepovan, ki je bila dne 28.06.2024 v Kulturnem domu 
Čepovan s pričetkom ob  20.00 uri.  
 
Zapisnik je vodil/-a Mihaela Murovec.   
 
 
Prisotni: Kofol Adrijan, Majda Šuligoj, Bratuž Jožko, Pavlin Katarina, Volk Goran, Ušaj 
Dean, Petrovčič Jernej. 
 
Odsotni:  
 
 
Dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 7. seje 
2. Dela v letu 2024 
3. Razno 

 
 
 

1) Potrditev zapisnika 7. Seje 
 

Prisotni potrdijo zapisnik 7. seje Krajevne skupnosti Čepovan, ki je bila dne 26.02.2024. 
 
 

2) Dela v letu 2024 
 
 
Novogradnja šole se zamika v leto 2027. To je še cela tri leta.   
 
V dvorani se bo do naslednjega šolskega leta položilo ploščice. V investicijah je 
rezerviranih 6.000,00 eur sredstev, razliko pa bo krilo PGD Čepovan. Ploščice se je 
rezerviralo na Norbit d.o.o.. Ker je  dobavitelj iz Italije, kateri je  v mesecu avgustu zaprt 
zaradi dopustov, jih je potrebno nabavit v mesecu juliju. Polagal jih bo Dimitrij Žbogar s.p. 
iz Banjšic, katere je  odobril.  
Parket pa bomo morali sami odstranit. V mesecu juliju se zbere nekaj moških, ki 
odstranijo parket, ženske pa počistijo.  
Predelno steno med predprostorom ter dvorano se bo saniralo-odstrani se leseno oblogo, 
v predprostoru pa se sanira strop. 
 
Sklep: svet KS potrdi nakup keramike na Norbit d.o.o. Nova Gorica ter izvedbo del 
iz strani Dimitrija Žbogar s.p. 
 
Ograja okrog pokopališča-ograja je kupljena, dogovorimo se za postavitev v drugi polovici 
avgusta. Jernej se bo točno dogovoril za datum ter obvestil moške. 
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Sklep: v mesecu avgustu se postavi ograjo na pokopališču. Organizira Jernej 
Petrovčič. 
 
Razno: 
 
21.9.2024 bo krajevni praznik ter prevzem gasilskega vozila. Tudi svet ks se bo moral 
aktivno pridružiti k organizaciji. 
 
Majda Šuligoj bo za konec oktobra, začetek novembra rezervirala gledališko skupino. 
 
Na začetku vasi se postavlja šotor za skladišče Civilne zaščite. 
 
Kobal Silvo bo saniral nekategorizirano cesto, ki pride iz hriba za zdravstvenim domom, 
da ne bo več poplavljalo in nosilo material v vas. Potrebna bo bolj obsežna sanacija z 
betoniranjem in izdelavo večjega peskolova z prelivom. 
 
Darjo Kristančič je do-sedaj kosil okrog spomenikov. Ker ima zdravstvene težave, so 
vskočili ostali krajani. Dokler Darjo ne bo v redu, bo potrebno poskrbeti za košnjo. 
 
Na pokopališču bi se na glavni poti proti vežici postavilo betonske plošče, ne pa tlakovce 
kot se je že govorilo. Najde se izvajalca, da bi se dela izvedla do konca leta. 
 
 
Cesta na Vratih-kjer so socialna stanovanja ima označbo občinske ceste (občina še 
vedno ni lastnik), zato se bo lahko v nadaljevanju zahtevalo postavitev tabel za lokalni 
promet. 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob  21.30.  
 
 
Zapisal: Mihaela Murovec                                                 
 
                                                                                                Predsednik KS Čepovan 
                                                                                                      Adrijan Kofol 

                                                                                                                       


